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3. BESTYRELSESMØDE ONSDAG D.03.04.2024 KL.19.00 

DCH KOLDING 

Afholdes i DcH Koldings klubhus, Eliassensvej 118, 6000 Kolding 

DAGSORDENEN: 

 

Til stede: Jørn Elsberg, Eva Johansen, Pia Degn, Gitte Poulsen, Lisbeth Lillelund, Lisbeth Jensen, Lone Koed. 

 

1. Siden sidst: 

1) Førstehjælp til instruktører: 

• Dato d.14.4 kl.10.00 

2) IGU NW Overbygning + Agility overbygning i DcH Kolding: 

• Mail fremsendt fra kredsinstruktør i NW at overbygning i NW er aflyst. 

• Mailforespørgsel fra Kredsinstruktør i AG på dato i nov. 

3) Informationsguide om IGU til hjemmesiden og ”BLIKFANG” til opslagstavlen. 

• Fremsendt hhv.d.26.2 + 29.2 

2. DcH Ungdom. 

3. Flyveklubben ”De flyvske”. 

4. Husdag. 

5. Forretning support / Bank 

6. Grave arbejde på arealerne. 

7. Nyuddannede instruktører i DcH Kolding. 

8. Evt. 

1) Instruktørmøde i sep. 

 

REFERAT 

 

1. Siden sidst: 

1) Førstehjælp til instruktører: 

• Et kursus er oprettet til d.14.4.2024 kl.10.00 med plads til i alt 12 pers. 

Lige nu er 10 tilmeldt. 

• Kurset er med førstehjælpsbevis. 

 

2) IGU NW- + Agilityoverbygning i DcH Kolding: 

• Det er meddelt DcH Kolding, via mail, at IGU NW-overbygning d.6.4 + 7.4, der skulle 

være afholdt i DcH Kolding, er aflyst grundet for få tilmeldte. 

• Der er forespurgt om man i DcH Kolding kan lægge lokale og fuld forplejning til AG-

overbygningen. I weekenden d.16.11 + 17.11 mod betaling fra Kreds 4. 

• Der er svaret, at det muligt og forhøres samtidig, om det er muligt overbygningen 

kan starte ”lidt” senere om søndagen, da DcH Kolding afholder klubfest om 

lørdagen.  
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• Jørn står i køkkenet den en af dagene og finder ud af resten, når vi nærmer os 

tiden. 

 

3) Informationsguide om IGU til hjemmeside + ”BLIKFANG” til opslagstavle: 

• Der er lavet ”informationsmappe” om IGU, hvad den indebærer og en form for 

tidshorisont på selve uddannelsen. Den vil blive lagt ind på hjemmesiden. 

• Der er lavet ”BLIKFANG” til ovennævnte, til vores opslagstavler i klubben, samt er 

IGU-mappen printet ud og lægges i klubben, så man kan sidde der og læse om det, 

ved interesse. 

 

2. DcH Ungdom: 

• Ved sidste bestyrelsesmøde var der indkommet mail fra DcH Ungdom, med ønske om vi, 

DcH Kolding, kunne være interesseret i at afholde et weekend-event for dem, hvilket vi 

havde besvaret med ja. 

• Da DcH Ungdom har fået mange andre tilkendegivelser og har allerede fået etableret 

eventet, hvorpå en ny forespørgsel er indkommet, om vi kunne være interesseret i at 

afholde et dags-arrangement i stedet. 

• Gitte kontakter DcH Ungdom og vil blive tovholder for et sådan, i så fald det bliver til noget. 

 

3. Flyveklubben ” De flyvske”: 

• Der er forespurgt, fra Kolding Kommune, om foreningen flyveklubben ”De flyvske” kan få 

tildelt en plads på DcH Koldings lejede areal, hvortil der vil blive fløjet henholdsvis tirsdage 

og fredage. 

• Da formanden, for ”De flyveske” er tidligere instruktør i DcH Kolding, der for ikke mange år 

tilbage stoppede i foreningen, på en ret så ikke venligsindet måde, kan der muligt opstå ny 

konflikt, hvis denne forening tildeles et stykke areal. 

• Udover en eventuel risiko for en ny ”konflikt-opblomstring” med ovennævnte formand for 

flyveklubben, anser, DcH Koldings bestyrelse, ikke at det på nogen måde er muligt, at kunne 

tildele et areal for/til denne sport. Det grundes i, at vi, DcH Kolding, har forskellige 

træningstider i ugens løb, samt vi allerede har 60+ som etableret forening, fra Kolding 

Kommune i DcH Kolding. 

Tillige kan også nævnes, bestyrelsens bekymring om vedligehold af flyveklubbens område, 

samt adgang til DcH Koldings klubhus og dennes faciliteter. Ligeledes vil der være risiko for 

kørsel på områder, vi, DcH Kolding ikke finder hensigtsmæssig til kørsel. 

• Udover ovennævnte reference, vil vi ligeså skulle være vores ansvar bevidst omkring 

sikkerheden for vores betalende medlemmer, at de afholder sig fra træning med deres 

hund på arealerne i dagtimerne de pågældende dage, for at minimere risiko for at hund 

skræmmes af lyden fra flyverklubbens maskiner. 

• Bestyrelsen har enstemmigt sagt nej, til dette forslag fra Kolding Kommune, hvorfor Jørn 

skal til møde med netop Kolding Kommunes foreningsrepræsentant herom i næste uge. Vi 

hører nærmere. 

 

4. Husdag: 

• Punktet udgår, da der i øjeblikket arbejdes i kulisserne herom. 
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5. Forrets support / Banken: 

• Der er kommet nye og strammere regler i banken i henhold til hvem der tegner foreningen. 

Derfor er der fremsendt mail herom fra banken, der anmoder om legitimation på alle 

siddende bestyrelsesmedlemmer. 

• Alle fremsender bevis på legitimation til banken i denne uge. 

 

6. Grave arbejde på arealerne: 

• Status på gravearbejdet vil ingen ende tage lige nu og her. Det skyldes at de pågældende 

virksomheder og instanser ikke ”taler samme sprog”. Sidste nye er at højspændingskablerne 

også skal graves ned – eller det ”pønser” man på de muligt skal. 

Ingen ved noget om hvordan, hvornår og om det bliver til noget eller hvordan det ser ud 

med tidshorisonten på en afslutning. 

• Jørn har en god kontakt med diverse instanser for gravearbejdet og de forventer at være 

helt færdig efteråret 2025, dog med forbehold. 

• Emnet huskes at medbringe til instruktørmødet i sep.2024. 

7. Nyuddannede instruktører i klubben: 

• Der er en del nyuddannede instruktører.  

• Der mangles bilag (instruktørbog med mere) fra de pågældende instruktører for 

uddannelsen, som skal sendes til Kolding Kommune. 

• Eva sender mail ud til dem herom. 

8. Evt. 

1) Instruktørmøde d.19.9.2024 

• Der tales om, at DcH Kolding blot afholder ét instruktørmøde i år og om hvordan man 

kan få flere til at deltage. 

• Forslag om at flyttet mødetid til kl.18.30, hvorved der kan tændes op i grill og serveres 

en form for aftensmad. 

• Det aftales at gøre og Pia sender en reminder ud til instruktørerne om dato for 

instruktørmødet i efteråret. 

2) Investeringer i klubben. 

• Der er ønske om 

- Et nyt ”sort” skur i form af container, der skal have beklædning, tag med mere. 

- En ny græsslåmaskine 

- Fornyelse og renovering af Aktivitets- og Sansebanen. 

- Andre ting der trænger til vedligeholdelse. 

• Punktet tages med som prioritetspunkt til næste bestyrelsesmøde i maj. 

 

Ref.// Pia Degn 

 


